
Generalforsamling i DSSAK 19/4-2024 Gentofte 

1. Valg af dirigent 

a. Bo Sanderhoff Olsen vælges ved klapsalve. Generalforsamlingen er rettidigt indkaldt og kan 

afholdes legitimt. 

2. Godkendelse af referat fra seneste generalforsamling 

a. Godkendes uden indvendinger. 

3. Formandens beretning 

a. Theis Thillemann giver en kort beretning om selskabets virksomhed i løbet af året. Der berettes 

om et vellykket subspeciale møde til DOS hvor Jeppe Rasmussen bl.a. beskrev sit SESEC 

fellowship i USA, nye KKR’er blevet introduceret om tennis albue og effekten af steroid 

injektion, som ikke længere kunne anbefales, samt en opdateret KKR om olecranon frakturer 

hvor Clinical Fragilty Scale har udskiftet alder. Der pågår intet arbejde med nye KKR’er, men der 

opfordres til nye emner. DOS har peget på subacromial smertesyndrom som et 

ortopædkirurgisk emne til vurdering ved Behandlingsrådet. Bestyrelsen arbejder på 

repræsentation i arbejdsgruppen såfremt Behandlingsrådet skulle vælge det emne. A-kurset 

blev afholdt for 3. år på Gentofte Hospital, og som noget nyt blev kurset evalueret elektronisk 

efter hver session med høj svar rate og tilfredshed. Steen Lund Hansen og Aalborg overtager A-

kurset fra næste år. DOS er blevet bedt om at nedjustere antal dage for A-kurser generelt. 

Steen Lund Hansen repræsenterer selskabet til disse møder, men man må forvente en evt. 

nedjustering til 2 dage. Skulder-akademiet fortsætter med succes og næste ophold bliver i 

Sønderborg ved Lars Henrik Frich. Ambitionen er, at afholde 2 ophold årligt, og afdelinger er 

meget velkommen til at byde ind til Mikkel Tøttrup. Dissektionskurset rykker formentlig til 

Århus i foråret 2025. Flot fremmøde til årsmødet 2024, trods sen tilmelding. Næste år bliver i 

Stockholm til det fælles nordiske møde. Theis Thillemann og Anne-Katrine Sørensen deltog i 

ISCES mødet i Rom, hvor SESEC præsenterede et nyt samarbejde med de mellemøstlige lande 

mhp. at opstarte et skulder-albue selskab i regionen. Næste SESEC møde bliver i München, 

sept. 24.  

i. Medlem spørger til Behandlingsrådet og hvorfor subacromial smertesyndrom er 

foreslået af DOS. Der svares, at DOS vil forsøge at have større indflydelse i 

Behandlingsrådets valg af emner, da der har været eksempler på at ortopædkirurgiske 

emner har været behandlet uden DOS kendskab.   

ii. Esben Seier Pedersen tilføjer at han er blevet kontaktet af sygehusledelsen i Aalborg 

om at gå i dialog med rheumatologerne om at flyttet denne patient kategori til dem. 

Det påpeges, at det er vigtigt at fastholde gruppen da nogle har gavn af kirurgi og i 

øvrigt andre fagområder ingen evidens har med deres behandlingstilbud.  

4. Uddannelsesudvalgets beretning 

a. Mikkel Tøttrup ikke tilstede. Uddannelses beskrevet i formandens beretning. 

5. Beretning fra skulderalloplastikregisret 

a. Udgår da Steen Lund Hansen ikke er tilstede. 

6. Nye medlemmer og medlemsstatus 

a. Udgår da Tim Houbo Pedersen ikke er tilstede. 

7. Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse 



a. Ali Al-Hamdani fremlægger regnskabet og det godkendes ved klapsalve.  

8. Fastlæggelse af kontingent 

a. Kontingentet fastholdes på 400 kroner årligt.  

9. Valgt til bestyrelse 

a. Tim Houbo Pedersen udtræder af bestyrelsen. Zaid Issa har meddelt sit kandidatur og vælges 

ved klapsalve.  

b. Thomas Falstie-Jensen er på valg, genopstiller, og vælges ved klapsalve. 

10. Nyt fra SECEC 

a. Jeppe Rasmussen fortæller, at medlemskategorien ændres til: Medlem, Yngre medlem og 

Affiliated medlem. Man skal fortsat anbefales af to SESEC medlemmer. Medlemskontingentet 

er også forsøgt nedjusteret, da fordelene ikke er store i dansk kontekst. Dette er der ikke 

opbakning til fra den øvrige SESEC bestyrelse. National delegate ordningen ændres, således 

kun lande med minimum 10 medlemmer kan have national delegates. Norge har mistet sin 

delegate og Danmark har aktuelt 13-14 danske medlemmer, hvorfor der opfordres til at søge 

medlemskab ved interesse, da en national delegate giver en del indflydelse. Danske SESEC 

medlemmer vil være behjælpelig med anbefaling.   

11. Orientering om kommende møder 

a. Næste årsmøde bliver i Stockholm. I 2026 er der fortsat ikke fundet en lokation. 

12. Evt. 

a. Intet til dette punkt.  

 


